
 

Aan: het college van burgemeester & wethouders en de raadsleden van de gemeente 

Papendrecht 

Betreft: subsidiëring parkeerplaats Fokker. 

  

 

Papendrecht, 19 februari 2024 

 

 

Geachte burgemeester, wethouders en gemeenteraadsleden, 

Het is niet mijn hobby om u brieven te schrijven. Toch voel ik me er dit keer genoodzaakt toe 

omdat ik in ons dorp dingen zie gebeuren waarover ik me – op zijn zachtst gezegd – een 

beetje verwonder.  

Als er woningen gebouwd worden, is van tevoren al nagedacht over de parkeerruimte die 

daarvoor nodig is. En dat gebeurt uiteraard ook bij de bouw of uitbreiding van een bedrijf. 

Het lijkt mij niet meer dan vanzelfsprekend dat als die parkeerruimte er niet is, of niet kan 

komen, de bouw of uitbreiding niet doorgaat.  

Blijkbaar gaat dat niet op voor een groot, beursgenoteerd bedrijf als Fokker. Het lijkt erop dat 

koste wat het kost moet worden voorkomen dat het bedrijf uit de gemeente wegtrekt. 

Daarom kreeg Fokker een van de mooiste plekjes van Papendrecht toegewezen om er een 

groot kantoor te bouwen. Al het groen dat zich daar bevond mocht eraan opgeofferd 

worden. Veel bewoners van Papendrecht zagen dit met lede ogen gebeuren. Een meting van 

het RIVM uit 2021 toonde aan dat het gebied achter dit bedrijventerrein een van de stilste 

gebieden in Papendrecht was. 

Dat alles weerhoudt de gemeente er niet van het bedrijf uit volle overtuiging te blijven 

ondersteunen. Volgens haar is het gunstig voor de lokale werkgelegenheid, de huizenmarkt 

en het ondernemersklimaat om een groot bedrijf als Fokker hier te huisvesten.  

Inmiddels is de postzegel, zoals het stukje industrieterrein waarop Fokker zich bevindt 

weleens wordt genoemd, bijna volgebouwd. En daarmee heeft het bedrijf een groot 

probleem, want nu is er niet genoeg ruimte voor parkeerplaatsen. Dat is iets wat Fokker al 

had kunnen en moeten voorzien toen het besluit genomen werd om personeel van andere 

locaties hierheen te halen. Even werd gedacht dat het een oplossing zou zijn om personeel 

met bussen heen en weer te rijden. Inmiddels weten we dat dat niet afdoende is.  

Dit is en blijft echter een probleem van Fokker en niet van de gemeente Papendrecht. Ieder 

bedrijf moet zijn eigen broek ophouden. Daarom was ik er werkelijk stil van, toen ik hoorde 



dat de gemeente opnieuw miljoenen wil gaan investeren in dit beursgenoteerde bedrijf. Dit 

keer om de aanleg van een parkeerplaats mogelijk te maken.  

Bovendien is het een investering die zich naar mijn idee op termijn niet zal terugverdienen. 

Waarom doet Fokker deze investering niet zelf, vraag ik me daarbij af. Zou het kunnen zijn dat 

het bedrijf liever niet investeert in grond en gebouwen? Omdat geld dat in stenen en grond 

zit niet kan worden uitgekeerd aan aandeelhouders?  

In de hoop dat u als Papendrechtse bestuurders goed zult nadenken over waar u het geld van 

uw burgers aan uitgeeft, en dat u niet blijft doormodderen op basis van verkeerde 

beslissingen uit het verleden. 

Ik wens u allen daarbij veel wijsheid. 

 


